

TransCanada Organic Certification Services

Certificat biologique/Organic Certificate

60543

Numéro de l'exploitant
Operator Number



Check authenticity here

60543-23-5669

Numéro du certificat
Certificate Number



Rock's End Farm

Farrelton, QC J0X 1T0
Canada



TransCanada Organic Certification Services (TCO Cert) a inspecté cet exploitation et a déterminé que les produits ou les services énumérés sur l'addenda Liste des produits qui accompagne ce certificat sont en conformité avec le programme de certification suivant:

TransCanada Organic Certification Services has inspected this operation and determined that the products or services as listed on the PRODUCT LISTING ADDENDUM accompanying this Certificate are in compliance with the following certification program:

Cahier des charges de l'appellation biologique au Québec (CARTV) Régime Bio-Canada (COR) Canada Organic Regime

Cette certification est basée sur la conformité de la norme CAN/CGSB-32.310, CAN/CGSB-32.311 Principes généraux et normes de gestion, Listes de substances permises et, conformément à la partie 13 du Règlement sur la salubrité des aliments au Canada (RSAC).

This certification is based on compliance with CAN/CGSB-32.310/CAN/CGSB-32.311 General Principles and Management Standards and Permitted Substances Lists, pursuant to Part 13 of the Safe Food for Canadians Regulations (SFCR).

TYPE DE CERTIFICATION: Production végétale et animal
CERTIFICATION TYPE: Crops & Livestock

Voir l'addenda Liste des produits pour les produits ou services certifiés
See Product Listing Addendum for certified list of products/services

Date d'émission: 13-Feb-24
Date Issued

Date de réapplication: 01-May-24
Reapplication Date

Date d'inspection: 8-Dec-23
Inspection Date

Date de certification initiale: 13-Feb-24
Initial Certification Date:

Art Hesje

General Manager

Ce certificat n'est valable que pour documenter la certification TCO Cert pour les produits ou les services de l'exploitation identifiée sur ce certificat. En acceptant ce certificat, l'exploitation identifiée s'engage à ce que son certificat ne soit utilisé que conformément aux règlements du programme COR. Cette certification reste valide à moins qu'elle ne soit suspendue ou annulée par TCO Cert et conformément à la partie 13 du Règlement sur la salubrité des aliments au Canada (RSAC). Un plan de production biologique mis à jour et une inspection sur place sont requis chaque année.

This certificate is valid only to document the TCO Cert certification of the products or services of the operation named on this certificate. By accepting this certificate, the named operator agrees that his certificate will only be used as outlined in the regulations of the COR program. This certification remains valid unless suspended or cancelled by TCO Cert, pursuant to Part 13 of the Safe Food for Canadians Regulations (SFCR). An updated organic management plan and on-site inspection are required annually.



Addenda Liste des produits - producteur

Producer Product Listing Addendum

Rock's End Farm

Farrelton, QC J0X 1T0
Canada

No opérateur: 60543
Operator No.

Date de la dernière inspection: December 8, 2023
Date of Last Inspection

Date d'émission: February 13, 2024
Date of Issuance:

Émis par: 164
Issued by

L'addenda Liste des produits - producteur identifie les produits et les programmes auxquels les produits ont été certifiés par TCO Cert à la date de l'émission du certificat. Pour vérifier le statut biologique de l'exploitation, veuillez demander une copie du ou des certificat(s) biologique(s) ou contacter TCO Cert.

The Producer Product Listing Addendum verifies the specific products and programs certified by TransCanada Organic Certification Services (TCO Cert) on the date of issuance. For verification of the current organic status of the operation, please request a copy of the operation's organic certificate(s) or contact TCO Cert.

Produits biologiques/ Organic Products:

Programmes/ Programs:

COR **Can/US Equ** **CARTV**

Eggs

Hens

Lambs

Mixed Grain

Pasture/Hay

Sheep